
Motion till årsstämma för Brf Stenen Västra den 5 maj 2025. 
 
INGLASNING  
 
Bakgrund  
 
I dagsläget är flera lägenheter till salu och svårsålda av olika anledningar. Men en 
anledning kan vara att flera lägenheter är mindre och det finns behov av större 
bostadsyta.  
 
Inglasning av altaner och balkonger kommer att bli som ett extra rum större delen av året.  
 
Inglasningen kommer även att höja värdet på lägenheterna, samt att vår Brf. blir mer 
attraktiv på bostadsmarknaden. 
 
Kostnad  
Brf. Stenen Västra bör ta kostnaden eftersom vi är inom detaljplanerat område, bygglov 
behövs och det ska se enhetligt ut.  
 
Förslag till beslut  
Att styrelsen eller utsedd ansvarig person av styrelsen utreder möjligheten att glasa in 
balkonger och altaner, samt ta fram kostnadsförslag för detta. 
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